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Z Á P I S   č. 3/2019 

z mimořádného jednání obecního zastupitelstva konaného dne 21. 3. 2019 v 18:00 hodin 

 

Přítomni:     Alena Smolíková, Věra Pokorná, Bohuslava Štumrová, Bc. Vlastimil Halbich, Karel 

  Špatenka, Ing. arch. Veronika Švadlenková, Renata Beňková 

  + hosté dle prezenční listiny    

    

Starostka obce v 18:00 hodin zahájila mimořádně  svolané zasedání zastupitelstva obce a přivítala 

všechny přítomné členy zastupitelstva obce a hosty. Upozornila, že bod 3 se projednával již na 

jednání zastupitelstva obce 14. 3. 2019 a po vzájemné dohodě bylo jeho projednání a případné 

schválení přesunuto na den 21. 3. 2019 na mimořádném jednání OZ. Následně konstatovala, že je 

přítomno 6 zastupitelů z celkového počtu 6 členů a zastupitelstvo obce je usnášeníschopné. 

Program:        

1. Zahájení a schválení pořadu jednání 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Projednání a schválení podání žádosti o dotace na pořízení devítimístného dopravního 

automobilu pro JPO V Rohoznice 

4. Body zařazené zastupiteli (podle § 94 odst. 1, 2 zákona o obcích) 

5. Různé 

6. Diskuze 

7. Závěr 

 

ad 1) 
Navržený program nebyl doplněn a byl zastupitelstvem schválen. 

Usnesení: 

ZO schvaluje navržený program jednání.  

 Pro: 6  Proti: 0  Zdrželo se hlasování: 0 

Usnesení BYLO schváleno. 

ad 2) 
Zapisovatelkou byla určena p. Bohuslava Štumrová, ověřovateli zápisu byli navrženi p. Ing. arch. 

Veronika Švadlenková a p. Bc. Vlastimil Halbich. 

Usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatelkou p. Bohuslavu Štumrovou. 

 Pro: 6   Proti: 0  Zdrželo se hlasování: 0 

Usnesení BYLO schváleno. 

Usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovateli zápisu p. Ing. arch. Veroniku Švadlenkovou a              

Bc. Vlastimila Halbicha.  

 Pro: 6   Proti: 0  Zdrželo se hlasování: 0 

Usnesení BYLO schváleno. 

ad 3) 

Zástupce JPO Rohoznice pan Radomír Beněk přednesl žádost hasičů o podání žádosti o dotace na 

pořízení devítimístného dopravního automobilu a vysvětlil důvody, které je k tomu vedou, nastínil 

využití automobilu a představy o jeho provozování. JPO a SDH Rohoznice pozvali zástupce JPO 

obce Plch se žádostí o předvedení automobilu pořízeného z dotace v roce 2018. Starosta obce Plch 

pan Martin Půlpán podal vyčerpávající informace týkající se podání žádosti o dotace, o nákupu a 

provozu automobilu a odpověděl na veškeré dotazy přítomných členů zastupitelstva i hasičů. 
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Automobil jsme měli možnost si důkladně prohlédnout. Vzhledem k tomu, že podané  informace 

byly dostačující a žádost JPO V Rohoznice rovněž, bylo přistoupeno k hlasování o podání žádosti o 

dotace na pořízení devítimístného dopravního automobilu pro jednotku požární ochrany JPO V 

obce Rohoznice.  

Usnesení:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotace na pořízení devítimístného dopravního 

automobilu pro jednotku požární ochrany JPO V Rohoznice. 

 Pro: 6   Proti: 0  Zdrželo se hlasování: 0 

Usnesení BYLO schváleno. 

ad 4) 

Členy zastupitelstva obce nebyly žádné další body na pořad jednání zařazeny. 

ad 5) 

V rámci tohoto bodu nebyly projednány žádné další záležitosti. 

ad 6) 
Diskuze probíhala průběžně po celou dobu zasedání. 

ad 7) 
Starostka obce potvrdila termín příštího řádného jednání zastupitelstva a jednání ukončila. 

 

 

    

Příští jednání zastupitelstva obce bude 16. 5. 2019 od 18:00 hodin v zasedací místnosti OÚ. 

 

 

 

 

Ověřovatelé:    Ing. arch. Veronika Švadlenková  

 

              Bc. Vlastimil Halbich 

 

 

Zapsala:           Bohuslava Štumrová 

 

 

Starostka:   Alena Smolíková 

 

 

Místostarostka: Věra Pokorná 
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